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اخبار کوتاه از فوتبال

رئیس مرکز ملی فرش ایران:
۳0 درصد تجارت جهانی فرش 

متعلق به ایران است
رئیس مرکز ملی فــرش ایران از صادرات فرش ایرانی به ارزش 

330 میلیون دلار در سال گذشته خبر داد.
به گزارش ایرنا »حمید کارگر« در جمع خبرنگاران استان اردبیل گفت: 
با وجود اعمال تحریم های ظالمانه، سال گذشته 80 کشور دنیا مقصد صادرات 
فرش ایران بود که امیدواریم با لغو تدریجی تحریم ها از سال آینده شاهد جهشی 
در صادرات فرش باشیم. وی افزود: در سال های اخیر دچار چالش های جدی 
داخلی و خارجی  شدیم و روندکاهشی را نیز در صادرات فرش تجربه کردیم اما 
با وجود همه اینها، در تجارت جهانی فرش دستبافت بیشترین سهم را داریم.
وی با بیان اینکــه 30 درصد تجارت جهانی فرش متعلق به جمهوری 
اسلامی ایران است،  افزود: فرش دستباف ایران با وجود تحریم ها و عرض اندام 
رقیبان قدرتمندی همچون کشور هند در سال های اخیر، همچنان صدرنشین 
بازارهای جهانی است و باید تلاش کنیم تا این برتری حفظ شود. کارگر گفت: 
رقبای اصلی ما در بازار فرش کشــورهایی همچون پاکســتان، ترکیه، هند و 
افغانستان هستند ولی این رقبا هرگز نمی توانند در عرصه فرش دستبافت به 
پای ایران برسند. رئیس مرکز ملی فرش ایران اظهار کرد: از حدود یک میلیون 
قالیباف کشور 700 هزار نفر به صورت تمام وقت در زمینه تولید فرش فعال 
هســتند. او  افزود: از این میان 580 هزار نفر زیر پوشــش بیمه ای بافندگان 
فرش ســازمان تامین اجتماعی قرار دارند. کارگــر گفت: با توجه به کمبود 
منابع مالی و عدم تصویب اعتبارات کافی از سوی مجلس شورای اسلامی، از 
سال 1393 امکان صدور بیمه جدید وجود نداشت و فقط بیمه شدگان قبلی 
از خدمات تامین اجتماعی اســتفاده می کنند. رئیس مرکز ملی فرش ایران 
ادامه داد: در شــرایط کنونی این مرکز به قالیبافان کشــور خدماتی همچون 
کمک های بیمه ای، تسهیلات بانکی، تبلیغات و بازاریابی و برگزاری نمایشگاه 
و انجام پژوهش های کاربردی ارائه می  کند که با بهبود شرایط اقتصادی،  این 

کمک ها گسترش خواهد یافت.
مدیرعامل شرکت فولادمبارکه:

باید جلوی واردات محصولات فولادی 
بی کیفیت گرفته شود

اصفهان- خبرنگار کیهان:
مدیرعامل شرکت فولادمبارکه اصفهان گفت: در حال حاضر بیشتر 
فولادسازها با مشکل فروش و انبوهی از مواد تولید شده مواجهند و 

واردات محصولات فولادی نیز شرایط را سخت تر کرده است.
بهرام ســبحانی تاکید کرد: با وجود تولید انبوه در داخل کشور، واردات 
محصولات ارزان قیمت سایر کشورها شرایط را برای فولادی ها سخت تر کرده، 
البته معنی از بین رفتن تحریم این اســت که واردات و صادرات با ســهولت 
بیشتری انجام شود اما در حوزه فولاد و حتی بسیاری از صنایع معدنی دیگر 
باید سعی شود بیشتر جنبه صادراتی پیدا کرده و باید جلوی واردات محصولات 
ارزان قیمت و بی کیفیت خارجی را گرفت. وی تصریح کرد: با توجه به کاهش 
ارزش پول اوکراین و روسیه به خاطر درگیری های پیش آمده، این دو کشور 
اقدام به ارزان فروشی می کنند، در نتیجه رقابت کردن با آنها سخت است زیرا 
امتیازاتی دارند که ما نداریم بنابراین بهتر است در شرایط کنونی جلوی واردات 

این محصولات گرفته شود تا تولیدکنندگان داخلی متضرر نشوند.
ســبحانی اضافه کرد: برداشته شــدن تحریم ها باید به ما کمک کند از 
فناوری هــای برتر دنیا به منظور بالا بردن کیفیت محصولات خود اســتفاده 
کنیم و صنایع معدنی کشور را در این راستا تقویت کنیم و دروازه های کشور 

را بر ورود محصولات بی کیفیت سایر کشورها ببندیم.
ایران جایگاه نخست مصرف 

لوازم آرایشی در غرب آسیا را داراست
ساری - خبرنگار کیهان:

ایران با گردش مالی یک میلیارد و 100 میلیون دلاری در جایگاه 
نخست مصرف لوازم آرایشی و بهداشتی در غرب آسیا قرار دارد.

دبیر هماهنگی ستاد مبارزه با قاچاق کالا و ارز مازندران با اعلام این خبر 
گفت: 25 تا 30 میلیارد دلار گردش مالی قاچاق کالا در کشور است که یک 
تا یک و نیم میلیارد دلار ارزش کالای سلامت محور اعم از وسایل بهداشتی 
و آرایشــی، داروهای نیروزا و ... است. محمدعلی پیشنمازی با اشاره به اینکه 
ایران در جایگاه هفدهم مصرف لوازم بهداشــتی در جهان قرار دارد، گفت: از 
مجموع گردش مالی 6 میلیارد دلاری سلامت محور در دنیا 2 میلیارد و 800 

میلیون دلار در خاورمیانه و یک میلیارد دلار مربوط به ایران است.

یک تن گلاب ناب محمدی هدیه روستای 
»خاوه دلیجان« به حرمین کربلا و سامرا

رئیس ســتاد بازسازی عتبات عالیات دلیجان از اهدای یک تن 
گلاب ناب محمدی تولیدی این شــهرها برای حرمین کربلا و سامرا 

خبر داد.
محمدعلــی توکلی دیروز در گفت وگو با ایرنا افــزود: این میزان گلاب 
تولیدی، در ظروف خاصی بســته بندی شده که اواخر هفته جاری با حضور 
مسئولان استانی و شهرستان و با برگزاری آیین معنوی زیارت عاشورا و مداحی 
اهل بیت)ع( برای مصرف در کربلا و ســامرا به شهرستان مرزی مهران ارسال 
می شود. وی گفت: بر اساس برنامه اعلام ستاد عتبات عالیات شهر مرزی مهران، 
محموله اهدایی گلاب روســتای خاوه دلیجان اوایل هفته آینده وارد کربلا و 
سامرا می شود. رئیس ستاد بازسازی عتبات عالیات دلیجان افزود: دو هزار و 
500 متر مربع عایق رطوبتی در ماه مبارک رمضان امسال توسط صنعتگران 

نیکوکار دلیجان برای حرم حضرت زینب)س( ارسال شده است.
توکلی خاطرنشان کرد: با برنامه ریزی انجام شده دو هزار و 500 متر عایق 
رطوبتی نیــز در نیمه اول مردادماه جاری برای مرمت حرم پیام آور کربلا به 
صورت اهدایی از دلیجان به کشور سوریه ارسال می شود. دهستان های خاوه، 
جوشق، اردهال، هستی جان و قالهر مهمترین مناطق پرورش گل محمدی در 
دلیجان هستند که هر ساله نزدیک به 600 تن گل محمدی در مزارع آن ها 
تولید می شود. طبق اعلام کارشناسان جهاد کشاورزی دلیجان، در بهار امسال 
بیش از یک میلیون و 200 هزار لیتر گلاب و 11 کیلوگرم عطر و اسانس در 

روستاهای دلیجان تولید شده است.

کاپیتان تیم ملی جایزه اش را به شهدای تبریز تقدیم کرد
کاپیتان تیــم ملی فوتبال ایران جایزه خود را به عنــوان بهترین هافبک لیگ 
برتر به شــهدای شــهر تبریز تقدیــم کرد.آندرانیک تیموریان دربــاره غیبتش در 
مراســم برترین های فوتبال ایران اظهار کرد: اگر زودتر به من اطلاع می دادند شاید 
می توانســتم در مراسم شرکت کنم اما مسئولان سازمان لیگ روز چهارشنبه هفته 
پیش در حالی که فقط 3 روز به برگزاری مراسم مانده بود با من تماس گرفتند که 
من هم هرچه تلاش کردم نتوانســتم گذرنامه ام را ازمسئولان باشگاه ام الصلال قطر 
دریافت کنم.تیموریان گفت: مهم تر از این مسئله صحبت هایی بود که مسئولان در 
آن مراسم درباره شهدای جنگ تحمیلی به زبان آوردند. در جریان صحبت هایی که 
درباره شهدای عزیزمان انجام شد قرار گرفتم و باید از افرادی که نام شهدا را در این 
مراسم به زبان بردند تشکر ویژه کنم.وی افزود: بدون شک اگر شهیدان آن رشادت ها 
را به خرج نمی دادند اکنون کشورمان در این آرامش و امنیت وجود نداشت. شنیدم 
که آقای قنبرزاده مدیرعامل باشــگاه نفت تهران در آن مراسم نمادی که به عنوان 
برترین باشــگاه به آنها اهدا شد را تقدیم شهدا کردند. من هم قصد دارم همین کار 
را انجام دهم چون عمیقا نســبت به شهدای عزیز کشورمان احساس دین می کنم. 
می خواســتم نمادی که به عنوان بهترین هافبک به من اهدا شد را تقدیم شهیدان 
8 ســال دفاع مقدس شهر تبریز کنم. از آقای عباسی و آقای ذوالفقاری مدیرعامل و 
سرپرســت باشگاه تراکتورسازی می خواهم که این نماد را تقدیم موزه شهدای شهر 

تبریز کنند تا شهیدان بدانند که ما ورزشکاران به یادشان هستیم.
اظهار نظر عجیب مسئول ایرانی جام باشگاه های فوتسال آسیا

مسئول ایرانی رقابت های جام باشــگاه های فوتسال آسیا در اصفهان می گوید، 
حساسیت بر روی نام تیم اماراتی بی مورد است و »الخلیج« مشکلی برای حضور در 
این مسابقات ندارد.علی ابرقویی نژاد که رئیس هیئت فوتبال استان اصفهان نیز هست 
اظهار کرد: تیم الخلیج امارات به دلیل نامی که دارد برای حضور در جام باشگاه های 
فوتسال آسیا مشکلی ندارد. برخی ها بیش از حد بر روی این موضوع حساس شده اند. 
این تیم نامی مجهول و جعلی ندارد! که برای شــرکت در این مسابقات به مشکل بر 
بخورد. این اظهارات درحالی مطرح می شود که در طی سال های اخیر موضوع ایرانی 
بودن نام »خلیج همیشه فارس« همواره مورد تاکید بوده است اما برخی از کشورهای 
حاشــیه  خلیج فارس با جعل کردن این نام از عبارت مجعول خلیج ع رب ی استفاده 
کرده اند و معمولا هم برای خلاصه نویسی این عبارت جعلی از عبارت »الخلیج« در 
مکاتبات و نامگذاری های خود استفاده می کنند.هم چنین »ال« قبل از کلمه »خلیج« 
نشــانه معرفه در زبان عربی است و اصولا اســتفاده از این نشانه در قبل از اسامی و 
کلمات به این معنی اســت که آن نام برای مخاطب عرب شناخته شده است و نکره 
نیســت و از آنجایی که همواره عرب ها بر اســتفاده از عنوان جعلی خلیج ع رب ی 
تاکید داشته اند کلمه الخلیج همان عنوان جعلی خلیج ع ر ب ی است و قطعا در نگاه 

یک عرب مفهوم دیگری ندارد.
قهر مالک ملوان و مصائب تیم انزلی چی ها

مالک ملوان به نشانه اعتراض به هیئت مدیره در خصوص معتبر نبودن امضایش 
در عقد قــرارداد بازیکنان، هیئــت فوتبال را ترک کرد.اعضای تیــم فوتبال ملوان 
بندرانزلی اعم از کادرفنی و بازیکنان قرارداد خود را در دفتر هیئت فوتبال بندرانزلی 
به ثبت رساندند. البته تا آخرین لحظات شب گذشته امیر قلعه نویی برای ثبت قرارداد 
به هیئت فوتبال نرفت.در حاشــیه ثبت قراردادها داریوش بهشتی که چندی پیش 
مالکیت باشگاه ملوان را در اختیار گرفته بود و قرار بود امروز مبالغ قرارداد بازیکنان 
را پرداخت کند، پس از اینکه متوجه شــد از سوی هیئت مدیره حق امضاء قرارداد 
اعضای تیم را ندارد، هیئت فوتبال را به نشانه  قهر ترک کرد و محمود پیشگاه هادیان 
معاون باشگاه ملوان بندرانزلی به عنوان نماینده  باشگاه قرارداد بازیکنان را امضاء کرد. 
با توجه به اینکه داریوش بهشتی هنوز مبلغی را به حساب باشگاه ملوان واریز نکرده 
اســت، احمد دنیامالی رئیس هیئت مدیره ملوان گفت: رفتار اخیر بهشتی حرفه ای 
نیســت، او باید تا فردا)امروز( به تعهداتش عمل کند و در غیراین صورت به ســراغ 

گزینه های دیگر می رویم.
آخرین اخبار نقل و انتقالات لیگ برتر

*دیروز و در آخرین روز از نقل و انتقالات لیگ برتر فوتبال حمید رضا علی عسگری، 
ایگور ننزیچ ،مهدی جعفرپور، مهران قاســمی و امین منوچهری با حضور در هیئت 
فوتبال استان تهران قراردادشان را با تیم راه آهن به مدت یکسال ثبت کردند. وحید 
قلیــچ و مرتضی کرمانی مقدم دو مربی این تیم هم دیــروز در هیئت فوتبال تهران 

حاضر شدند و قراردادشان را با باشگاه راه آهن در هیئت فوتبال تهران ثبت کردند.
*به دنبال درخواست ســرمربی تیم فولاد خوزستان و پس از گفت وگو های علیرضا 
اژدری زاده، سرپرســت باشــگاه فولاد با امیرحسین فشــنگچی، این بازیکن با عقد 

قراردادی به مدت یک فصل به تیم بزرگسالان فولاد خوزستان پیوست.
*پرویز مظلومی به همراه خسرو حیدری، امید ابراهیمی و یعقوب کریمی به هیئت 
فوتبال تهران آمدند و قراردادشان را با استقلال ثبت کردند.امید ابراهیمی قراردادش 
با استقلال یکساله است و قرارداد مظلومی، حیدری و کریمی با این باشگاه به مدت 

دو سال است.

خواندنی از ورزش ایران

سرویس ورزشی-
فرزاد ذوالقدری و مهرداد نورمحمدی در آخرین روز 
رقابتهای تکواندو آزاد کره جنوبی حذف شدند تا پرونده 
تکواندوی ایران در این مســابقات با یک مدال طلا، یک 

نقره و یک برنز بسته شود.
مســابقات آخریــن روز تورنمنــت آزاد کره جنوبی از صبح 
دیروز با رقابتهای تکوانــدوکاران وزن 68- کیلوگرم مردان آغاز 
شــد که فرزاد ذوالقدری و مهرداد نورمحمدی نمایندگان ایران 
بودند. فرزاد ذوالقدری در مرحله یک چهارم پایانی در راند طلایی 
نتیجه را به تکواندوکار کشــور میزبان واگــذار کرد و از گردونه 
رقابتها خارج شــد. ذوالقدری برای رســیدن به جمع هشت نفر 
پایانی، ابتدا مقابل مایکل لونیوسکی از لهستان 13بر 8 پیروز شد 
و بعد برابر لادیســلاو خان از ازبکستان 11بر 7 به برتری رسید. 
وی در ادامــه با پیروزی 17 بــر 9 مقابل نماینده کره جنوبی به 
یک چهارم پایانی رسید. مهرداد نورمحمدی دیگر نماینده ایران 
در وزن 68- کیلوگرم بود که در دیدار اول خود مقابل حریفی از 
کــره جنوبی نتیجه را 13 بر یک واگذار کرد تا وداع زود هنگامی 
با رقابتها داشــته باشــد. بدین ترتیب پرونده تکواندوی ایران در 
تورنمنــت آزاد کره جنوبی با یک طــلا )آرمین هادی پور(، یک 
نقره)امید عمیدی( و یک برنز )علیرضا نصر آزادانی( بســته شد. 
هدایت تیم ایران برعهده بیژن مقانلو )سرمربي(، مهدي بي باک 

و مهرداد یوسفي )مربي( بود.
این دوره از مســابقات از روز )چهارشــنبه – 31 تیرماه( در 

لیگ با حضور حداقل 8 تیم برگزار می شود

حدیث دشت عشقپایان کار تکواندوکاران کشورمان در کره جنوبی با کسب ۳ مدال

به یاد شهید »سید محمد موسوی«
شلمچه محل غربت شهداست  

شهید »سید محمدموسوی« 8 اردیبهشت ماه 1365در 
شهر خرم آباد دیده به جهان گشود. در همین سالها بود که 
با مسجد و فعالیت هاي آن آشنا شد. سید درهمان نوجواني 
با وجود سن و سال کمش جزء افرادي بود که هیئت محبین 

امام حسن مجتبي)ع( را پایه گذاري کرد. 
روایت دوستان در وصف شهید: خاطره ای که با ایشان 

داشتم و با آمدن نام مبارک امام رضا)ع( در ذهنم تداعي شد، این است که یک 
شب تا به صبح  حیاط هاي حرم امام رضا)ع( را زیر پا گذاشت و تمام زباله ها و 
خرده زباله هاي حرم را جمع آوري کرد، او مي گفت: حیف اســت حرم اماممان 

کثیف باشد.
 غروب جمعه ها هرکســي با سید کار داشت مي توانست او را در گلزار شهدا 
پیدا کند. از بس عاشــق شهدا و راه و رسمشان بود چندین و چند بار به مناطق 
عملیاتي سفر کرد. انگار با شهدا سَر و سرّي داشت.  در دفترش از خاطرات سفر 

خود به شلمچه نوشته بود:
))شــلمچه محل غربت شهداست  که  اگر خوب  گوش کني هنوز صداي یا 

زهرا)س(، یا زهراي  شهدا را مي شنوي((
در زندگي سه آرزو داشت که به هر سه آرزوي خود رسید.

اولین آرزویي که به آن رســید دیدار مقام معظم رهبري)مدظله( بود که در 
زمان دیدار رهبر با پرسنل سپاه در سال 1388 تحقق یافت. آرزوي دومي که به 
آن دست پیدا کرد زیارت کربلاي معلي و عتبات عالیات بود که چند ماه قبل از 
شهادتش نصیبش شد. و بالاخره آرزوي سومش قبل از ظهر روز سه شنبه مورخه 

1389/7/20در دهه کرامت به وقوع پیوست و آن شهادت بود.

شــهر »چونچئون« کره جنوبي آغاز و پس از 6 روز پیکار دیروز 
به پایان رسید.

تورنمنت آزاد کره جنوبي G2 بود و دارندگان مدال طلا 20 
امتیاز، مدال نقره 12 امتیاز و مدال برنز 7/2 امتیاز، در راســتاي 

افزایش رنکینگ المپیکي براي کسب سهمیه ریو 2016، بدست 
آوردند.  در پایان مسابقات تکواندوی کره جنوبی کمیته برگزاري 
رقابت ها، بیژن مقانلو ســرمربي تیم ملي تکواندوي کشورمان را 
در این دوره از مسابقات، بعنوان مربي برتر رده سني بزرگسالان 

انتخاب کرد.
حضور حداقل 8 تیم در لیگ تکواندو

اما خبر دیگر از تکواندو اینکه رئیس سازمان لیگ تکواندو از 
حضور حداقل هشت تیم در لیگ برتر تکواندوی سال جاری خبر 
داد. محمد کرمی در این باره گفت: تاکنون پنج تیم برای حضور 
در لیگ برتر سال جاری ثبت نام کرده اند. تیم های دانشگاه آزاد، 
پاس قوامین، شهرداری ورامین، هیئت تکواندوی شمال شرق و 
یاسین پیشرو قم پنج تیمی هســتند که حضورشان را در لیگ 
برتر قطعی کرده اند. وی ادامه داد: مهلت ثبت نام تیم ها در لیگ 
برتر تا پایان هفته جاری اســت. تیم های جوانه و اســتیل البرز 
که ســال گذشــته در لیگ برتر بودند امسال با یک حامی دیگر 
شرکت خواهند کرد. سه تیم دیگر هم برای حضور در لیگ اعلام 
آمادگی کرده اند. با حضور حداقل هشت تیم لیگ برتر امسال را 
از اوایل شــهریور ماه برگزار می کنیم. به دلیل تمدید مهلت ثبت 
نام تیم ها ممکن است لیگ برتر با کمی تاخیر برگزار شود. کرمی 
با اشاره به حضور تکواندوکاران شاخص در لیگ برتر، خاطرنشان 
کرد: امسال تیم های خوبی در لیگ برتر سرمایه گذاری کرده اند. 
مبلغ قرارداد تکواندوکاران هم امســال بهتر از ســال گذشــته 
خواهــد بود. در حال حاضر قرارداد بازیکنان قطعی نشــده اما 
پیش بینی می کنیم که تکواندوکاران شاخص ایران حضور فعال 
تری در لیگ برتر امسال داشته باشند. سال گذشته چند تن از 
تکواندوکاران به دلیل مبلغ پایین قراردادها در لیگ برتر حضور 

پیدا نکردند. اما امسال شرایط تغییر کرده است.

تیم ملی بسکتبال ایران کارش در تورنمنت دوستانه اطلس چین را با شکست برابر میزبان آغاز کرد.
تیم ملی بسکتبال ایران در نخستین دیدارش از تورنمنت اطلس چین به مصاف تیم ب این کشور رفت و با نتیجه 68 بر 64 
تن به شکســت داد. در این مســابقه ایران با ترکیب آرن داوودی، حامد آفاق،  صمد نیکخواه بهرامی،  آرمان زنگنه و حامد حدادی 
کارش را آغاز کرد. تیم ملی بسکتبال ایران در مسیر کسب سهمیه المپیک قرار دارد و پس از یک هفته تمرین راهی تورنمنت چین 

شده و در مسیر آمادگی قرار دارد. 

شکست بسکتبالیست های ایران در نخستین دیدار تورنمنت چین

حمایت فدراسیون از نابغه کشتی فرنگی   
سوریان در مسابقات جهانی مدال می گیرد  

عضو شورای فنی کشتی فرنگی با بیان اینکه انتظار 
نمی رفت ســوریان با باخت در کشتی اول از رقابت های 
لهستان حذف شود، گفت :با شرایط به وجود آمده اطمینان 

دارم او در مسابقات جهانی به روی سکو خواهد رفت.
حسین ملاقاسمی درباره عملکرد نفرات اعزامی کشتی 
فرنگی ایران به تورنمنت لهســتان، اظها ر کرد: روی هم رفته 
فرنگی کاران ما عملکرد بسیار ضعیفی داشتند و به غیراز قاسم 
رضایی که با ارائه یک عملکرد درخشان توانست مدال طلا را 
به دست بیاورد، سایر فرنگی کاران بد ظاهر شدند.عضو شورای 
فنی کشتی فرنگی درباره عملکرد دور از انتظار حمید سوریان و 
حذف از این ر قا بت ها با باخت در کشتی اول مقابل حریف روس 
گفت: به  هر  حال او با 50 درصد آمادگی در تورنمنت لهستان 
شرکت کرد ولی اصلا فکرش را نمی کردیم که در کشتی اول 
مقابل حریف روس بازنده شــود و با این باخت از دور ر قا بت ها 

کنار برود. عضو شــورای فنی کشتی فرنگی درباره پیش بینی 
خود از رنگ مدال سوریان در مسابقات جهانی گفت: پیش بینی 
در ورزشی مانند کشتی کار بسیار سختی است. او اگر آمادگی 
المپیک 2012 را داشته باشد، مطمئنا شانس اول کسب طلا 
در مسابقات جهانی است اما از سوی دیگر او سه رقیب نزدیک 
در ایــن وزن دارد و با تغییــر قوانین نقش داور نیز در تعیین 
نتیجه  کشتی بسیار موثر است. با این حال این قول را می دهم 
که سوریان حداقل به روی ســکو برود.وی درباره ابراز تمایل 
امید نوروزی برای حضور در مسابقات جهانی خاطر نشان کرد: 
امید نوروزی به هیچ عنوان شانســی برای حضور در مسابقات 
جهانی ندارد؛ چرا که در مسابقات انتخابی کاری کرد که دیگر 
شانسی برای حضور در جهانی ندارد اما می تواند برای المپیک 
در اردوها شرکت کند و در تورنمنت های مختلف نیز برای کسب 

سهمیه المپیک می تواند حضور داشته باشد.

در پی برگزاری نشست مشترک قائم مقام رئیس 
صدا و ســیما و رئیس فدراســیون فوتبال، به زودی 
تفاهم نامه همکاری میان رسانه ملی و این فدراسیون 

امضا می شود.
صبح دیروز علی کفاشیان، رئیس فدراسیون فوتبال کشور 
بــه همراه مهدی تاج، رئیس ســازمان لیگ حرفه ای با دکتر 
مهدی اخوان بهابادی، قائم مقام ســازمان صدا و سیما دیدار 
و درباره موضوعات مختلفــی از جمله حق پخش گفت و گو 
کردند. دکتــر اخوان بهابادی پس از این نشســت با ارزیابی 
مثبت این جلســه تصریح کرد: در گفت وگو های امروز مسایل 
مختلف فوتبال از جمله حق پخش، ارائه مسابقات فوتبال ایران 
و حمایت و همکاری رســانه ملی با فدراسیون فوتبال بررسی 
شــد. قائم مقام رئیس رســانه ملی افزود: با توجه به مباحث 
مطرح شــده و توافقات صورت گرفته مقرر شــد در روزهای 
آینده تفاهم نامه همکاری بین صداوسیما وفدراسیون فوتبال 

به امضا برسد که در آن حق پخش فوتبال حل خواهد شد.
در همین خصوص تاج رئیس ســازمان لیگ گفت: اینکه 
100 درصد توافق انجام شــده اســت یا خیر را نمی دانم اما 
نسبت به روز گذشته جلسه بسیار رو به جلوتری داشتیم امروز 
یا فردا تفاهمنامه ای در این زمینه امضا خواهد شد و در حال  
حاضر کارشناســان سازمان لیگ و صدا و سیما درحال کار بر 
روی موضوع هستند و پس از پایان متن تفاهمنامه دو طرف 
آن را امضا خواهند کرد. تاج در پاســخ به این ســوال که آیا 
مطالبه 22.5 میلیاردی فصل قبل نیز باید توسط سازمان صدا 
و ســیما به فدراسیون فو تبا ل و سازمان لیگ پرداخت شود یا 
خیر؟ تصریح کرد: بله. این مطالبه باید پرداخت شود، چرا که 

این رقم بر ضمه سازمان صدا و سیما است. 
رئیس سازمان لیگ درباره اینکه آیا قرار نیست آرای اخذ 
شده در مراسم انتخاب برترین های فوتبال ایران، منتشر شود 
تا شــائبه های پیش آمده از بین برود، گفت: اگر ما از قبل به 

افراد اعلام می کردیم که آرای آنها منتشــر می شــود این کار 
امکان پذیر بود. هر چند این نظری اســت که در سال آینده 
می توانیــم آن را مدنظر قرار دهیم اما در حال  حاضر شــاید 
افرادی نخواهند آرایشان منتشر شود، چرا که ما این موضوع را 

به آنها اعلام نکرده بودیم. 
هر چند تاج در پایان مصاحبه خود مطالبی را در خصوص 
دلایل منتشــر نشدن اســامی افرادی که برترین های فوتبال 
ایران را انتخاب کردند، یادآور شد اما با تمام احترامی که برای 
رئیس سازمان لیگ قائل هســتیم باید بگویم که توضیحات 

وی - حداقل برای اهالی فوتبال - قانع کننده نبود! 
ایشــان با تمام تجربیاتی که دارد به جای حل مســئله، 
دنبال پاک کردن صورت مسئله است! تاج به جای آنکه بگوید 
چه افرادی ) مثلا سرمربیان تیم های لیگ برتری( برترین های 
لیگ را انتخاب کرده اند، عنوان داشــته کــه افراد رای دهنده 

شاید نخواهند آرایشان رسانه ای شود. 
سرویس ورزشــی کیهان در گزارشی که روز دوشنبه به 
چاپ رســید از سازمان لیگ خواســته بود برای پایان دادن 
به ابهامات مطرح شــده نام افرادی کــه برترین ها را انتخاب 
کرده انــد، را ذکر کند تا حداقل اهالــی فوتبال بدانند برترین 
را چه کســانی انتخاب کرده اند! حالا بازهم تکرار می کنیم که 
آقای تاج! هیچ کس دنبال آن نیســت که بداند فلان مربی به 
کدام بازیکن رای داده، بلکه کماکان پرسش اصلی آن است که 

چه کسانی برترین های فوتبال را انتخاب کرده اند؟!
البته انصاف حکم می کند که به این موضوع اشــاره داشته 
باشــیم که رئیس سازمان لیگ در مراســم انتخاب بهترین ها 
عنوان داشــت: »ما برترین ها را براساس نظرسنجی که از میان 
اهالی فوتبال، مدیران باشــگاه ها و همین طور پیشکســوتان 
انجام دادیم، انتخاب کردیم.« اما قبول کنیم که این اظهارنظر 
خیلی کلی است و سازمان لیگ با انتشار اسامی افرادی که در 
نظرسنجی شرکت کرده اند، می تواند به تمام ابهامات پاسخ دهد.

کارت هوشــمند پایــه یک راننده به شــماره 
2616472 بنــام اینجانب هادی انار مشــک 
فرزند علــی شــماره شناســنامه 41 متولد 
65/11/22 صــادره از جهرم مفقود گردیده و 

از درجه اعتبار ساقط است.

نظر به عدم تشــکیل جلسه مجمع عمومی عادی سالیانه 
نوبت اول شــرکت تعاونی شــهید باهنر تهــران در روز 
چهارشــنبه مورخ 94/4/31 )به لحاظ عدم حضور نصف 
بعلاوه یک اعضاء( جلسه نوبت دوم در روز دوشنبه مورخ 
94/5/19 رأس ســاعت 15 در محل مسجد منشور واقع 
در خیابان امام خمینی- نرســیده به میدان حر- خیابان 
منشــور جهت اتخاذ تصمیم نســبت بــه موضوعات زیر 

تشکیل می گردد:
1- اســتماع گزارش هیئت مدیره و بازرس و ارائه گزارش 

حسابرس
2- تعیین خط مشی آتی شرکت )ادامه فعالیت شرکت(

3- طرح و تصویب ترازنامه و حســاب سود و زیان شرکت 
برای سال مالی 93 و نحوه تقسیم سود

لذا بدینوســیله از اعضای محترم )ســهامداران( شرکت 
تعاونــی دعوت می گردد در جلســه مذکــور حضور بهم 
رسانند. ضمناً تعداد آراء وکالتی هر عضو حداکثر سه رأی 
و هر شــخص غیر عضو تنها یک رأی خواهد بود. لازم به 
ذکر است وکالتنامه باید قبلًا به تأیید هیئت مدیره برسد.

آگهی دعوت مجمع عمومی عادی سالیانه
شرکت تعاونی شهید باهنر تهران )نوبت دوم(

هیئت مدیره

* معاون تربیت بدنی و ســلامت وزارت آمــوزش و پرورش با 
بیان اینکه بیشترین نیروی انســانی ورزش کشور در آموزش 
و پرورش و مــدارس فعالیت می کنند، گفــت: در حال حاضر 
33هزاردبیرتربیت بدنی درمدارس فعالیت دارند اما این تعداد 
هنوزهم پاســخگوی نیاز نیروی انسانی متخصص در این بخش 
نیســت. مهرزاد حمیدی دیروز در نشست خبری به مناسبت 
برگزاری مسابقات دانش آموزی افزود: آموزش وپرورش دربحث 
اماکن ورزشی با کمبودهایی مواجه است اما باتمام این کمبودها 
باداشــتن نزدیک به سه هزارمکان ورزشــی در سراسر کشور 
خودکفا اســت.به گفته حمیدی آموزش و پرورش علاوه بر این 
نزدیک به 800 مکان ورزشی نیمه تمام دارد که برنامه هایی نیز 
برای تمام کردن و راه اندازی آنــان دارد.حمیدی اجرای زنگ 
ورزش صبحگاهی با همکاری رادیو ورزش از ابتدای مهرماه سال 
94 را از دیگر برنامه های این معاونــت عنوان کرد و گفت: این 
زنگ در مدارس مختلف با زمانی بین پنج تا هفت دقیقه در هر 

روز اجرا می شود .
*تــورج فرهــادی در حالی که بیش از یک ســال سرپرســتی هیئت 
وزنه برداری استان تهران را برعهده داشت در مجمع انتخاباتی این هیئت 
توانســت با 14 رای و بدون رای مخالف قاطعانه به مدت 4 سال ریاست 

هیئت وزنه برداری استان تهران را بدست آورد.
*محمد ســرور دبیرکل کنفدراسیون کبدی آســیا به همراه 
محمدرضا مقصودلو نایب رئیس اول کنفدراسیون آسیا دیروز با 
حضور در کمیته ملی المپیک به ترتیب با کیومرث هاشــمی و 
شاهرخ شــهنازی رئیس و دبیرکل کمیته ملی المپیک دیدار و 

گفت وگو کردند.
* فدراسیون بسکتبال ایران اعلام کرده که سی و یکم مرداد فصل نقل 
و انتقالات لیگ برتر به پایان می رســد و ایــن زمان به هیچ وجه تغییر 
نخواهد کرد و باشــگاه ها باید تا این روز تمام بازیکنان مورد نظرشان را 

جذب کنند. 

موسوی: سهمیه المپیک را به انتخابی قاره ای موكول نکنیم   
بهترین مدافع دور مقدماتی لیگ جهانی والیبال در 
حاشیه دور جدید تمرین های تیم ملی گفت: لهستان و 
فرانسه بهترین های حال حاضر جهان هستند و بازی با 

این تیم ها می تواند برای ما مفید باشد. 
محمد موسوی اظهار داشت: مسابقه های بسیار سختی 
را پیش رو داریم. من یک بار در این مسابقه ها شرکت کرده ام. 
سخت ترین مســابقه هایی که در زندگی شرکت کردم همین 

جام جهانی بود. ما 11 بازی در سطح بالا را باید پشت سر هم 
انجام دهیم. فکر می کنم بعد از این مســابقه ها باید استراحت 
خوبــی انجام دهیم. بهترین مدافع دور مقدماتی لیگ جهانی 
والیبال تاکید کرد: ما خیلی خوش بین هستیم تا بتوانیم در این 
مسابقه ها موفق شویم. امیدوارم بتوانیم سهمیه المپیک را در 
همین مسابقه ها بگیریم و کار را به رقابت های انتخابی المپیک 

قاره آسیا موکول نکنیم.

اخطاریه دفترخانه
نام و نام خانوادگی مخاطب: عباس خورشیدی شغل: آزاد اقامتگاه و آدرس: مجهول المکان

موضوع: نظر به اینکه همســر شما خانم سارا لطیفی با داشتن گواهی عدم امکان سازش 
جهت طلاق بــه این دفترخانه مراجعه نموده و خواهان طلاق می باشــد لذا از جنابعالی 
دعوت می شــود ظرف مدت یک هفته از ابلاغ اخطاریه به این دفترخانه مراجعه نمایید و 

در غیر این صورت مراتب به دادگاه اعلام و برابر مقررات اقدام خواهد شد.
سردفتر طلاق 75 اهواز- سیدحبیب الله داودی
آدرس: اهواز- امانیه- خ سقراط غربی- پلاک 101 کدپستی  6133893879 

تلفن دفتر طلاق 33367060

نوبت اول

رئیس خانه صنعت، معدن و تجارت ایران گفت: 
بخش تولید صنعتی کشور از محل یارانه ها 400 هزار 

میلیارد ریال از دولت طلبکار است.
سیدعبدالوهاب سهل آبادی یکشنبه شب در همایش 
روز صنعت و معدن در محل دائمی نمایشگاه بین المللی 
مشــهد اظهار کرد: متاسفانه سهم بخش صنعت از محل 

اجرای قانون هدفمندی یارانه ها پرداخت نشده است.
وی بیان کرد: از سوی دیگر شماری از تولیدکنندگان 
صنعتی به دلیل داشــتن بدهی هــای معوق و چک های 
برگشتی در زندان ها و دادگاه ها بسر می برند لذا از دولت 

انتظار داریم هر چه زودتر تکلیف بدهی های بخش صنعت 
و معدن که هیچ تقصیری در به وجود آمدن آنها نداشتند 

را مشخص کند.
وی اظهــار کرد: از دولت انتظار داریم معضل بزرگ 
در ارتباط با سود و قوانین بانکی نسبت به کار و تولید را 
برطرف کند زیرا بخش تولید در یک سو با بانکها شریک 

و در طرف دیگر دشمن آن است.
وی افزود: تولیدکنندگان قرارداد مشارکت با بانکها 
دارند و بانک همیشــه در ســود تولید شریک است اما 
به محــض عقب افتــادن دوره بازپرداخت تســهیلات، 

تولیدکنندگان برای بازپرداخت بدهی هایشان تحت فشار 
قرار می گیرند.

ایــن فعال بخش خصوصی اظهار کــرد: واحدهای 
تولیدی مشکل دار در شــرایط پیش  آمده نمی دانند که 
نســبت به دیون معوق خود چــه کنند لذا دولت باید به 
میان آید و تکلیف این دیون معوق بانکی را مشخص کند.

سهل آبادی افزود: قطعا مشکل بین تولیدکنندگان 
و بانکهــا بازی برد - برد نیســت زیرا نــه بانک می تواند 
کارخانه داری کند و نه تولیدکننده از پس پرداخت دیون 

معوق که ساعت وار بر آن اضافه می شود، برمی آید. 

وی گفت: اکنون تولیدات بیشتر تولیدکنندگان بخش 
خصوصی در انبارها دپو شــده یا در مدت زمان طولانی 
به فروش می رسد، برخی از تولیدکنندگان نیز با تعهدات 

یکساله تولیدات خود را عرضه و توزیع می کنند.
وی با تاکید بر کاهش آیین نامه ها و بخشــنامه های 
خلق الســاعه در بخش تولید گفــت: اگر به دنبال جذب 
سرمایه گذاری خارجی در کشور هستیم باید مراحل کسب 
مجوزهای لازم کاهش یابد و مشــکلات سرمایه گذاران 
در ایــن خصوص برطرف شــود تا اگر کســی خواهان 

سرمایه گذاری در کشور بود معطل نشود.

رئیس خانه صنعت ایران:

بخش صنعت 400 هزار میلیارد ریال از دولت طلب دارد

تبریز- خبرنگار کیهان:
معظم  رهبر  سالروز ســفر  نکوداشت  همایش 
انقلاب در ســال 72 به آذربایجان شرقی در تبریز 

گرامی داشته شد.
در این مراسم رئیس دفتر رهبر معظم انقلاب با اشاره 
به استقبال بی نظیر مردم تبریز و آذربایجان شرقی در 5 مرداد 
سال 72، آن را نشانه عشق خالصانه و بی حد و حصر مردم 
دلاور این منطقه به ایشــان توصیف کرد و افزود: این عشق 
و علاقه قلبی به رهبری، حتی در بین دشــمنان نیز دیده 
می شود و من در سفر به شمالی ترین منطقه روسیه، عکس 
رهبر نظام را، در خودرو یک راننده تاکسی دیدم که آرزوی 
زیارت امام رضا)ع( و دیدار با رهبری را داشــت. وی گفت: 
همین پیوندها باعث شــده تا دشمنان نظام جرأت  نزدیک 

شدن به ایران اسلامی را نداشته باشند.

حجت الاســلام والمسلمین محمدی گلپایگانی افزود: 
پیوند بین مردم و رهبری، انقلاب اســلامی و نظام را بیمه 

کرده است.
وی همچنین با اشاره به جایگاه و شخصیت بنیان گذار 
جمهوری اســلامی ایران یادآور شد: هنوز نیز امام خمینی 
بزرگ، ناشناخته مانده است و باید بیشتر و عمیق تر، ایشان 

را شناخت.
رئیس دفتــر مقام رهبری خواســتار توجه جدی به 
حفظ و حراســت از آرمان های امام)ره( و انتقال درســت 
ارزش ها به جوانان شــد و رسالت و وظیفه دانشگاهها را در 
این بین، سنگین و بزرگ برشمرد و به تجلیل از آذربایجان 
و شخصیت های بارز آن ، همچون علامه طباطبایی پرداخت.
وی افزود: حامل ســلام رهبری به مردم آذربایجان و 

تبریز هستم.

برگزاری همایش نکوداشت سالروز سفر
 رهبرمعظم انقلاب به آذربایجان شرقی در تبریز

وزیر بهداشت و درمان از کمبود 70 هزار تخت در 
بیمارستان های کشور خبر داد و گفت: مجلس و دولت 

باید در این رابطه فکری بکنند.
سیدحســن قاضی زاده هاشمی شــامگاه یکشنبه در 
گفت وگو با ایرنا در دیواندره گفت: در راستای ارتقای سطح 
هتلینگ، بیمارســتان های کشور و مراکز درمانی با کمبود 
بیش از 70 هزار تخت بیمارستانی مواجه هستند که وزارت 
بهداشت با امکانات موجود تنها می تواند 2 هزار تخت را به 

تعداد تخت های بیمارستانی کشور اضافه کند.
هاشمی افزود: لازم است برای جبران کمبود تخت های 
بیمارســتانی، مجلــس و دولــت زمینه را بــرای حضور 

سرمایه گذاری بخش خصوصی فراهم سازند.
بنابرایــن گزارش، وی که بــه همراه رئیس جمهور در 
ســفر استانی میهمان مردم کردستان بود در سفر جداگانه 

به دیواندره و ســقز به عنوان نماینده دولت ضمن شرکت 
در جلسات شــورای اداری این دو شهر ساختمان جمعیت 
هــلال احمر دیواندره را افتتاح و از بیمارســتان نیمه کاره 

سقز بازدید کرد. 
وزیر بهداشت و درمان در این بازدید از اختصاص 200 
میلیارد ریال اعتبار برای اتمام ســاختمان این بیمارستان 

خبر داد.
وی در سقز در جمع خبرنگاران تأکید کرد: بهره برداری 
از بیمارستان 540 تختخوابی سنندج در سال جاری محقق 

خواهد شد.
وزیر بهداشت و درمان تأکید کرد: استان کردستان از 
لحاظ زیرساخت های بهداشت و درمان بسیار محروم است 
و ارتقای شاخص های بهداشتی آن در اولویت برنامه های این 

وزارتخانه قرار دارد.

وزیر بهداشت:

بیمارستان ها با كمبود 70 هزار تخت روبه رو هستند

وزیر صنعت، معدن و تجارت از آغاز به کار 
واحد پتروشیمی استان کردستان در چند ماه 

آینده خبر داد.
به گزارش خبرگزاری فارس از بیجار، محمدرضا 
نعمت زاده در جلسه شورای اداری شهرستان بیجار 
که در جمع روســا و مسئولان ادارات و ارگان های 
این شهرســتان در تالار شــهید رجایی برگزار شد 
به احداث واحد بزرگ فولاد در اســتان کردستان 
با اســتفاده از منابع موجود اشــاره و بیان کرد: کار 

وزیر صنعت، معدن و تجارت:

پتروشیمی كردستان امسال به بهره برداری می رسد
اکتشــاف در 3 پهنه در سراسر استان برای کشف 
منابع جدید آهن برای احداث این واحد ارزشــمند 

بزرگ در حال انجام است.
به گفته وی، برای این واحد تولیدی فولاد 20 
درصد دولت و 80 درصد بخش خصوصی می تواند 

سرمایه گذاری کند.
وی به واحدهای تعطیل و نیمه تعطیل بیجار 
اشــاره کرد و از تشکیل کارگروهی در دولت تحت 
عنوان »کارگروه تســهیل امر تولید« برای اســتان 

کردســتان خبر داد و گفت: امید است مسائلی که 
در استان قابل حل است رفع و مسائل دیگر از طریق 

کشور حل شود.
وزیر صنعت، معدن و تجارت در ادامه با یادآوری 
کلنگ زنی کارخانه تولید خودرو در بیجار، گفت: این 
شهرستان ظرفیت تولید خودرو را ندارد و مطالعات 
گذشته در این زمینه ناقص و اشتباه بوده و این پروژه 

غیر قابل اجراست.
به گفته وی، می توان در این شهرســتان کارها 
و اقداماتــی صــورت گیرد که در حــوزه معادن و 

ظرفیت های این شهرستان باشد.
وی گفت: فرش بیجار از جمله هنرهایی است که 
هیچ گاه از میان نرفته فقط باید در راستای احیای آن 

همت کرده تا آن را به تولید انبوه برسانیم.
وی با اشاره به تاکیدات رئیس جمهور مبنی بر 
اینکه هر کاری در این کردســتان انجام دهیم، کم 
است، گفت: این استان به لحاظ توسعه، عقب ماندگی 
دیرینه دارد و باید در راســتای توسعه و جبران این 
عقب  ماندگی تاریخی تلاش و همتی مضاعف داشت.
وی بر برگزاری هر چه سریع تر همایش توسعه 
شهرستان بیجار تاکید کرد و گفت: در این همایش 
می توانیــم از بیجاری هــای مقیم خارج از کشــور 
دعــوت کنیم که با مطالعه قبلی و با همت و یاری 
ســرمایه گذاران و مردم پروژه های خوبی را اجرایی 

نماییم.

رئیس کل بانک مرکزی در جمع مدیران 
نظام بانکی کردستان از تزریق هزار میلیارد 
تومان اعتبار به سیســتم بانکی این استان 

خبر داد.
به گزارش خبرگزاری صدا و سیما ولی الله سیف 
گفت: این اعتبار به صورت تسهیلات برای اشتغالزایی 
در طرح های گردشــگری، صنعت و کشاورزی که 

توجیه اقتصادی داشته باشند اعطاء خواهد شد.
وی با اشــاره به اینکه برای اطمینان خاطر از 
بازگشــت سرمایه، بانکهای استان باید بدون عدول 

از اصول وثیقه را تعیین کنند تأکید کرداســتاندار 
کردستان باید در اعطای تسهیلات به دور از عجله 
با تحقیق و ایده گیری از واحدها، بهترینها را از نظر 
اشتغال زایی و تولید مستمر و تأثیرگذاری در افزایش 

صادرات به مناطق همجوار انتخاب کند.
رئیس کل بانک مرکزی برخورداری از توجیهات 
فنی و اقتصادی، حداقل 20 درصد آورده توســط 
متقاضــی طرح و داشــتن اهلیــت را از مهمترین 
شرایط اعطای تسهیلات به واحدهای سرمایه گذار 

عنوان کرد.

رئیس کل بانک مرکزی اعلام کرد

اختصاص هزار میلیارد تومان اعتبار
 به طرح های صنعتی كردستان

قائم مقام وزیر صنعت، معدن و تجارت تاکید 
کرد: در سال جاری هیچ گونه کاهشی در تعرفه های 

گمرکی حاصل نخواهد شد.
بــه گزارش واحد مرکزی خبر، مجتبی خســروتاج 
یکشنبه شب در مراسم روز صنعت و معدن که در نمایشگاه 
بین المللی مشهد برگزار شد، با اشاره به 3 ابزار کاربردی 
برای حمایت از تولید داخل در این وزارتخانه، افزود: اولین 

ابزار، تعرفه است که هیچ افزایشی نخواهد داشت.
وی گفت: بحث دوم موضوع نرخ ارز است که به گفته 
مسئولان مربوطه در حال حاضر به دنبال تثبیت نرخ ارز 
هستیم و سیاست کلان حاکم در بخش نرخ ارز، ثبات در 

این زمینه بوده است.
وی آخرین ابزار برای حمایت از تولید داخل را مباحث 

فنی واردات بیان کرد.
خســروتاج با اشــاره به وضعیت تجــارت خارجی 
کشــورمان هم گفــت: تجارت خارجی ایــران در بحث 
اقتصــادی از تولید ناخالص داخلی بین 17 تا 18 درصد 

است که رقم بالایی نیست.
معاون توسعه بازرگانی داخلی وزیر صنعت، معدن و 
تجارت با اشاره به سفر اخیرش به اتریش گفت: با اتریشی ها 
توافق شده است که تا یک ماه آینده کمیسیونی مشترک 
برگزار شــود تا تجارت بخش خصوصی در بحث تولید و 

صادرات را تسهیل کنیم.

قائم مقام وزیر صنعت، معدن و تجارت:

امسال هیچ گونه 
كاهش تعرفه ای نداریم


